

Alte Drucke

**COLLOQVIA || SIVE || EXERCITATIO LATINAE LIN-||GVAE
IOHANNIS LO-||DOVICI VIVIS VA-||LENTINI.|| JOAN. THOMAE
FREIGII || notis, ex praestantißimis ...**

Vives, Juan Luis

Nürnberg, 1591

VD16 ZV 27958

P. M. FR. Ioan. Thomae Freigio S. D.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149893

P. M. FR.

Ioan. Thomæ Freigio

S. D.



*VMa me summopere contem-
disset Typographus, ut in no-
tas tuas indicem, qui sub cal-
cem colloquiorum Vivis re-
ferretur, conficerem; illud sanè mihi in-
primis permolestum accidit, quod tu non
solum rationem eius instituendi common-
strasses nullam, sed ex Noricis etiam, quã
opinatus eram, citius discessisses. tamen
cum ob rei literaria studium singulare,
quo mirifice teneor, in gratiam eorum,
qui quasi manu ductione indigere videntur,
non modò quidquid hoc est laboris,
posthabitis rebus magis seriis, libenter
suscepi, verùm etiam, licet alio commi-
grans, perfeci. quàm bene, tute iudicaris.
Proverbia abs te partim explicata, par-
tim solummodo citata, simul in ordinem
rectè congeri posse nobis visum est. Adje-
cimus in fine auctorum nomina, quorum
usus potissimum es testimonio. Vellem &
ipse interpretationem Græcis, quæ alicubi
ex auctoribus citavisti, addidisses Lati-
nam,*

*nam. Tuum jam erit, Freigi eruditissi-
me, cum singula per otium ad amussim
percurrere, tum si quid secus, ac velis,
habuerit, illud in secundam editionem
rejicere, meamque hanc qualemcumque
opellam boni aequi, facere. Vale. Dat.*

*Augusta Vindellicorum, ex Vol-
fiano Musæo Eidib.*

sextilis,

ANNO

M D XIIXC



INDEX